

高雄市旅行商業同業公會 (函)

公會地址：(801)高雄市前金區市中一路167號5樓
電話：(07)241-3881

受文者：全體會員旅行社

速別：最速件

密等及解密條件：普通

發文日期：中華民國102年12月16日

發文字號：高市旅行(102)本字第356號

主旨：檢送交通部觀光局2014-2016年獎勵來臺旅遊優惠措施及申請表中英文版各1份，請會員旅行社協助爭取獎勵旅遊團體來臺，敬請查照。

說明：

1. 依據交通部觀光局102年12月12日觀國字第1021004149號函辦理。
2. 為持續爭取大型公司行號獎勵員工來臺旅遊，交通部觀光局訂定旨揭獎勵措施；請於團體入境10天前，檢具申請表、團員名單、行程表、確為獎勵對象團體證明文件、歡迎布條字樣及預訂表演時間及地點等，向交通部觀光局提出申請，俾利安排；若超過251人以上之團體，請於入境前20天提出申請。

理事長

沈奉立

交通部觀光局
旅行臺灣 就是現在
2014-2016 年獎勵來臺旅遊優惠措施

- 一、 目的：推廣臺灣成為亞洲熱門旅遊目的地
- 二、 對象：來臺停留至少 2 夜之獎勵旅遊、宗教、文化、農業或經評估具影響力之旅遊團體
- 三、 實施期程：自 2014 年 1 月 1 日起至 2016 年 12 月 31 日止
- 四、 優惠措施：

每梯次團體規模	內 容
49 人以下	臺灣觀光迎賓禮 (臺灣觀光宣傳資料與紀念品或伴手禮)
50 人-100 人	1. 臺灣觀光迎賓禮 2. 歡迎布條 3. 新臺幣 3 萬元以內之文化表演或臺灣特色藝文節目欣賞
101 人-150 人	1. 臺灣觀光迎賓禮 2. 歡迎布條 3. 新臺幣 6 萬元以內之文化表演或臺灣特色藝文節目欣賞 4. 行前行政協助
151 人-200 人	1. 臺灣觀光迎賓禮 2. 歡迎布條 3. 新臺幣 8 萬元以內之文化表演或臺灣特色藝文節目欣賞 4. 行前行政協助
201 人-250 人	1. 臺灣觀光迎賓禮 2. 歡迎布條 3. 新臺幣 10 萬元以內之文化表演或臺灣特色藝文節目欣賞 4. 提供行前行政協助
251 人-400 人	1. 臺灣觀光迎賓禮 2. 歡迎布條 3. 新臺幣 20 萬元以內之文化表演或臺灣特色藝文節目欣賞 4. 提供行前行政協助

400 人以上

專案辦理

備註：

1. 同一公司或同一協會之獎勵旅遊、宗教、文化、農業或經評估具影響力之旅遊團體基於業務運作考量分梯次來臺旅遊者，以提供文化表演當日來臺總人數為計算基準提供前項優惠。
2. 外國在臺公司或本國企業爭取國外分公司 150 人以上首次來臺獎勵旅遊團體，除適用前項優惠，另提供歡迎晚宴。
3. 經本局評估來臺旅遊團體確具影響力者，得由本局專案提供獎助優惠。
4. 原則請於團體入境 10 天前提出申請，如未於期限內提出申請致本局無法及時安排表演活動者，本局得拒予受理。
5. **超過 251 人以上，請於團體入境 20 天前提出申請，如未於期限內提出申請致本局無法及時安排表演活動者，本局得拒予受理。**

交通部觀光局
旅行臺灣 就是現在
2014-2016 獎勵來臺旅遊優惠措施申請表

年 月 日

旅遊團體名稱	
公司或協會名稱 (如為外商請填英文名稱)	
來臺旅遊期間	自 年 月 日至 年 月 日 共計 _____ 日 _____ 夜
公司或協會簡介	類別： 員工或會員數： _____ 人 主要產品或協會宗旨：
來臺旅遊目的	<input type="checkbox"/> 招待績優人員旅遊 <input type="checkbox"/> 招待合作廠商旅遊 <input type="checkbox"/> 招待員工會議或考察旅遊 <input type="checkbox"/> 招待員工福利旅遊 <input type="checkbox"/> 其他： _____
國外決策單位	企業或旅遊管理公司 (DMC) 或海外旅行社或獎勵旅遊策劃公司或協會 單位或協會名稱： 公司網址： Email： 電話： 傳真：
申請事項 (請依團體規模，視需要勾選)	<input type="checkbox"/> 臺灣觀光迎賓禮 (宣傳資料與紀念品或伴手禮) <input type="checkbox"/> 歡迎布條 (50 人以上) 歡迎布條字樣： _____ <input type="checkbox"/> 文化表演 或 <input type="checkbox"/> 臺灣特色藝文節目欣賞 (每梯次 50 人以上或同一公司、企業或協會基於業務運作考量，必須分梯次來臺，惟於提供文化表演當日來臺總人數在 50 人以上之團體，(來臺人數 _____ 人) 時間： _____ 年 _____ 月 _____ 日 _____ 午 _____ 地點： _____

申請機構名稱： _____
(請以正楷填寫，並加蓋公司或協會及負責人印章)

申請機構地址： _____

本案聯絡人： _____

聯絡電話： _____

聯絡 email: _____

1. 請隨表檢附團員名單、行程表及確為本案獎勵對象團體之佐證文件，原則請於團體入境 10 天前提出申請，如未於期限內提出申請致本局無法及時安排表演活動者，本局得拒予受理，以利審核。
2. 申請文化表演者，請提供適宜表演之時間及場地資訊，以利本局安排表演。
3. 請於活動結束後儘速檢附照片（歡迎布條、表演團隊現場演出）暨表演團隊原始憑證送交通部觀光局辦理核銷。
4. 請於活動結束後儘速檢附觀賞藝文節目票根、購票證明及當天獎勵旅遊團體合照送交通部觀光局辦理核銷。

Taiwan Tourism Bureau
2014-2016 Taiwan Incentive Tour Offers and Promotions

1. Goal: To promote Taiwan as a premier tourism destination in Asia.
2. Target: Religious, cultural or agricultural organizations, or major influential companies as determined by the Taiwan Tourism Bureau, visiting Taiwan for two nights and above.
3. Promotion Dates: January 1, 2014 to December 31, 2016.
4. Promotion Details:

Group Size	Details
	Welcome gifts complimentary of the Taiwan Tourism Bureau. (Souvenirs and Taiwan Tourism promotional materials).
50 – 100 pax	<ol style="list-style-type: none"> 1. Welcome gifts complimentary of the Taiwan Tourism Bureau. 2. Welcome Banner. 3. Cultural performance priced below NT30,000 or a unique Taiwanese cultural performance
101 – 150 pax	<ol style="list-style-type: none"> 1. Welcome gifts complimentary of the Taiwan Tourism Bureau. 2. Welcome Banner. 3. Cultural performance priced below NT 60,000 or a unique Taiwanese cultural performance 4. Administration Assistance
151 – 200 pax	<ol style="list-style-type: none"> 1. Welcome gifts complimentary of the Taiwan Tourism Bureau. 2. Welcome Banner. 3. Cultural performance priced below NT 80,000 or a unique Taiwanese cultural performance 4. Administration Assistance
201 – 250 pax	<ol style="list-style-type: none"> 1. Welcome gifts complimentary of the Taiwan Tourism Bureau. 2. Welcome Banner. 3. Cultural performance priced below NT 100,000 or a unique Taiwanese cultural performance 4. Administration Assistance
251 – 400 pax	<ol style="list-style-type: none"> 1. Welcome gifts complimentary of the Taiwan Tourism Bureau. 2. Welcome Banner. 3. 2 Cultural performance priced below NT 200,000 or a unique Taiwanese cultural performance 4. Administration Assistance

401 pax and above	Case by case analysis.
-------------------	------------------------

Terms and Conditions:

1. For incentive tour groups representing the same company or religious, cultural or agricultural organization and arriving separately, the Taiwan Tourism Bureau will arrange cultural performances based on the total number of delegates visiting from companies or organization represented.
2. In addition to the promotions offered above, foreign companies based in Taiwan or local companies that provide incentives for 150 pax and above to visit Taiwan for the first time will also be eligible for a Welcome Dinner function and ceremony.
3. In terms of incentive tours representing major influential companies, Taiwan Tourism Bureau officials will determine the promotions eligible specifically to these delegates.
4. For all companies and organizations, the application must be received by the Taiwan Tourism Bureau at least 10 days before arrival in Taiwan. If application is received later than stated, the Taiwan Tourism Bureau has the right to refuse to provide the offers and promotions listed above.
5. For groups exceeding 251 people, please apply at least 20 days before arrival in Taiwan. If application is received later than stated, the Taiwan Tourism Bureau has the right to refuse to provide the offers and promotions listed above.

Taiwan Tourism Bureau

2014 – 2016 Taiwan Incentive Tour Offers and Promotions Application Form

	Year	Month	Day
Name of Tour Group			
Company or Organization Name (For overseas companies, please enter English company name)			
Dates of Visit	From	Y M D to	Y M D Total _____ Days _____ Nights
Company or Organization Description	Type: _____ Number of employees: _____ pax Main company product or organization purpose: _____ _____		
Purpose of Visit	<input type="checkbox"/> To receive employees with the highest yielding company returns. <input type="checkbox"/> To receive cooperating or partner companies and/or organizations. <input type="checkbox"/> To receive employees on conference or inspection purposes. <input type="checkbox"/> To receive employees traveling due to company benefits. <input type="checkbox"/> Others: _____		
Overseas Planning Unit	Name of destination marketing company (DMC) and/or overseas travel agency and/or incentive tours planning company and/or organization unit: Company website: _____ Email: _____ Telephone: _____ Fax: _____		

Application Details
(Please tick items requested)

Welcome gifts complimentary of the Taiwan Tourism Bureau (Souvenirs or Taiwan Tourism promotional materials).

Welcome Banner (50 pax and above)
Welcome Banner Customized Message: _____

Cultural performance **or** Unique Taiwanese cultural performance (for groups from the same company/organization with 50 pax and above that need to arrive separately. The type of cultural performance will be based on the total number of delegates visiting.) Total number of visiting delegates: _____ pax.

1. Date: _____ Y _____ M _____ D

2. Location: _____

Company Name: _____
(For companies that apply, please include company and correspondent official stamp.)

Company Address: _____

Contact Person: _____

Telephone: _____

Email: _____

1. Please attach with application form, a list of visiting delegates' names, tour schedule and all documents that apply to the incentive tour. Please ensure that all application forms and documents are received by the Taiwan Tourism Bureau at least 10 days before arrival in Taiwan. If application is received later than stated, the Taiwan Tourism Bureau has the right to refuse to provide the offers and promotions listed above.
2. Please provide us with information on the preferred time and place for us to arrange the cultural performance.
3. At the end of the tour, please send photos (group photos with the welcome banner and/or at the cultural performance) and original receipts and invoices to the Taiwan Tourism Bureau.
4. At the end of the tour, please send the performance tickets, the ticket purchase receipt, and a photo of the tour group taken outside the performance venue on the day of the performance to the Taiwan Tourism Bureau.